

Title (en)

Process for manufacturing reproduction with a luminescent effect and reproduction manufactured by the process

Title (de)

Verfahren zur Herstellung eines lumineszierenden Bildes und hierdurch hergestelltes Bild

Title (fr)

Procédé de fabrication d'une reproduction avec effet de luminescence et reproduction fabriquée par la mise en oeuvre du procédé

Publication

**EP 1813443 A1 20070801 (FR)**

Application

**EP 06405042 A 20060130**

Priority

EP 06405042 A 20060130

Abstract (en)

The method involves depositing a pattern on a surface of a lamination (1) whose opaqueness is reduced due to heat in a irreversible manner on a part of the lamination. The lamination is integrated to a surface of a substrate (2) comprising luminescent material and/or photo luminescent material. An independent claim is also included for a luminescent duplicate.

Abstract (fr)

Reproduction luminescente caractérisée par le fait qu'elle comprend une impression sur une strate (1) dont l'opacité peut être diminuée de manière irréversible à chaud, strate (1) apte à devenir solidaire et permettant l'émission lumineuse d'un substrat (2) luminescent. L'ensemble (1) (2) est solidaire et permet l'émission lumineuse de la luminescence.

IPC 8 full level

**B44F 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B44F 1/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2004053072 A1 20040318 - PLANCHE PATRICK [US], et al
- [X] WO 9640530 A1 19961219 - LUMI CORP [CH], et al
- [A] CH 681713 A5 19930514 - JACQUES CHARLES ROGER COLLET

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

**EP 1813443 A1 20070801**

DOCDB simple family (application)

**EP 06405042 A 20060130**